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Résumeé
Le titre de cette mémoire est “la poétique despite chez ElI-Moutanabbi” étude qui a comme
problématique les valeurs poétiques au niveauidgpit (premier vers du poéme selon la poétique
traditionnelle arabe).
La mémoire est composée de deux chapitres, préanibtrbduction, et conclusion.
Introduction: I'ere abbassite: le début de |la pigientre la vue littéraire et la théorie critique.

Le 1° chapitre :

la poétique

1-1 termes et base

1-2 butes
2- La Poétique Arabe
2-1 introduction
2-2 caracteristiques )
Le 2°™chapitre :
Etude pratique de la structure poétique des irscghiez EI-Moutanabbi.

Les mots clefs poétigue, incipits, stylictique littéraire.

Summary

This thesis is entitled: Al Motanabbi’'s poetic ipits (first verses). The problematic is how to
discover the artistic values, which make thosepiteia purely poetic topic in terms of modern
poetry critism. The approach applied in this thasigthe new stylistic study which is part of
structuralism.

This thesis consists of two chapteide first one deal with the definition of poetics and its
objectives The second chapteis a practical one

In addition you will findan introduction about the literary and critical trends.

In the early Abbassides Era

key words poetic, incipits, literary stylictic
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